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En pappersfri kommunstyrelse 
 
Inför varje möte med kommunstyrelsen används mängder av upptryckta papper för diverse 
handlingar och dokument som ändå finns att tillgå digitalt. Pappershanteringen är 
arbetsintensiv för sekretariatet, kostnadsdrivande för staden och inte minst miljömässigt 
ohållbar för oss alla. 
 
Alliansen i Region Stockholm tog det framsynta beslutet år 2019 om att gå över till digitala 
handlingar i regionstyrelsen och övriga nämnder. Det har under mandatperioden fungerat 
felfritt. Nu är det dags att även kommunstyrelsen i Stockholms stad tar klivet in i den digitala 
eran och gör sig av med icke-funktionella arbetssätt.  
 
 
 
Mot bakgrund av detta föreslår jag att:  

1. Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att övergå till enbart digitala handlingar 
inför kommande sammanträden med kommunstyrelsen. 
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